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Veiligheid        7-2-2017 vs.2 
 
 
Voorzitter, 
Voor ons ligt het Integraal veiligheidsplan 2017-2020.  
Een mooi plan waar de ambtelijke organisatie veel tijd en energie in 
heeft gestoken en waarvoor we onze waardering willen uitspreken. 
Naast het uiteindelijke resultaat willen we ook graag even stil blijven 
staan bij de weg ernaartoe. 
 
Via een werkgroep uit de raad is er een OP voorbereid en deze is in 
oktober gehouden.   
Zoals we in de raad hebben afgesproken richting samenleving zouden 
we via een PB een terugkoppeling geven aan de samenleving op het 
OP.  
Aan de hand van deze informatie hebben we toen als werkgroep op 13-
12-2016 een motie opgesteld. 
Na enige onduidelijkheid over de motie/ vorm hebben we deze 
raadsbreed aangenomen om richtinggevende kaders mee te geven aan 
het college op gebied van spoorveiligheid, verkeersveiligheid en het 
verbeteren van de woon- en leefomgeving. 
 
Voorzitter,   
Voor ons een mooi stuk waar we als raad goed in zijn meegenomen. 
Bestuurlijk vernieuwend werken, de wensen uit de samenleving te 
vertalen en aan de voorkant mee te laten wegen door het college bij het 
op te stellen nieuwe beleid. Als CDA kunnen we dan ook instemmen met 
het veiligheidsplan. 
 
 

We blijven gaan voor een leefbaar en veilig Borne,  
daar kan niemand op tegen zijn. 
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